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Er komt wellicht toch statiegeld op blikjes en flesjes. De nieuwe minister van milieu, Jacqueline Cramer,
schrijft in een brief aan de Tweede Kamer dat ze de discussie daarover opent. 

Cramer wil de mogelijkheid statiegeld in te voeren gebruiken als drukmiddel om bedrijven te laten betalen voor
het verpakkingsafval dat ze produceren. Enkele jaren geleden was er ook al sprake van statiegeld op blikjes,
maar toen werd met de fabrikanten een convenant over hergebruik afgesloten. 
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